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Letter 32: To Mu'awiyah

ومن كتاب له (عليه السلام)

إل معاوية

You have ruined a large group of people whom you have deceived by your misguidance, and have flung
them into the currents of your sea where darkness has covered them and misgivings toss them about.
As a result they have strayed from the right path and turned on their backs. They turned their backs and
pushed forward except those wise ones who came back because they left you after understanding you
and ran towards Allah away from your assistance when you put them to troubles and deviated them from
the middle path. Therefore, O Mu'awiyah, fear Allah about yourself and take away your rein from Satan,
since this world is shortly to be cut off from you and the next world is near you; and that is an end to the
matter.

مرِكَ، تَغْشَاهحب جوم ف متَهلْقَياِكَ، وبِغَي متَهيراً، خَدَعثالنَّاسِ ك نم جِيلا تيدراو
،قَابِهِمعا َلوا عصَنو ،هِمتهوِج نفَجاروا ع ،اتهالشُّب بِهِم طَمتَتَلا،اتالظُّلُم

منَّهرِ، فَاائصالْب لها نم فَاء نم لاا ،ابِهِمسأح َللُوا عوعو ،مارِهبدا َلا علَّوتَوو
َلع ملْتَهمذْ حكَ، اتازَروم نم بحانَهس هال َلوا ابرهكَ، ورِفَتعدَ معقُوكَ بفَار

الصعبِ، وعدَلْت بِهِم عن الْقَصدِ.
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فَاتَّق اله يا معاوِيةُ ف نَفْسكَ، وجاذِبِ الشَّيطَانَ قيادكَ، فَانَّ الدُّنْيا منْقَطعةٌ عنْكَ،
.ملاالسنْكَ، وةٌ مةَ قَرِيبرخالاو
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